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Nivalan kaupunkikonsernin vuoden 2022 raportointiohjeen 
mukaisesti toimialojen tulee käydä lautakuntatasolla 
puolivuotiskatsaukset riskienhallinnan osalta 26.8. mennessä. 
Lisäksi toimialajohtaja haluaa saattaa lautakunnan tietoon 
strategisten tavoitteiden toteutumisen ensimmäiseltä 
puolivuotisjaksolta. 
 
Toimialan vastuuhenkilöiden kanssa käytyjen keskustelujen 
perusteella voidaan todeta, etteivät toimialan riskit ole oleellisesti 
muuttuneet ensimmäisen puolivuotisjakson aikana. Strategiset 
tavoitteet ovat pääosin toteutumassa. Erityisen positiivisina 
onnistumisina voisi nostaa kaupunkimarkkinoinnin uudet 
toimintamallit sekä niistä saatu palaute. Samoin torielämää on 
onnistuttu vilkastuttamaan eri järjestöjen kanssa toteutetulla 
yhteistyöllä. Muita keskeisiä toteutumia ovat toisen kulttuurituottajan 
palkkaaminen, koulunuorisotyöntekijän vakinaistaminen ja 
siirtyminen kaupungin omaksi toiminnaksi, sekä some-kampanjoiden 
määrä ja sitä kautta saadut uudet seuraajat. 
 
Korona-epidemia vaikutti vielä alkuvuodesta negatiivisesti eri 
tilaisuuksien järjestämiseen sekä sitä kautta kävijämääriin. Kesää 
kohti eri tapahtumien määrä lisääntyi merkittävästi, ja toiveena on 
vuoden lopulla päästä koronaa edeltävän vuoden 2019 tapahtuma- 
ja kävijämääriin. Parannettavaakin löytyy. Lasten parlamentin 
toiminta ei ole vielä käynnistynyt, eikä kulttuuripassia ole otettu 
käyttöön. Lisäksi kuntalaisten liikunta-aktiivisuuden mittareiden 
laadinta yhdessä Nivalan Liikuntakeskus OY:n kanssa on kesken. 

 
 
Esittelijä  
 Hyvinvointijohtaja Alatalo Timo 

 
Päätösesitys  
 Lautakunta käy keskustelua riskienhallinnasta ja strategisten 

tavoitteiden toteutumisesta ja toteaa ne tietoon saaduksi. 
 

Päätös  
 Hyvinvoinnin toimialan riskienhallinnasta ja strategisten tavoitteiden 

toteutumisesta käytiin keskustelua. Puolivuotiskatsaus todettiin 
tietoon saaduksi. 

 




